
 

Renovering af tennisbanerne udendørs er i gang 
Møde nr. 2 i brugergruppen fredag den 30. juni kl. 9.00-11.00 

 

Projektleder Anne-Amalie Fenger fra Rødovre Kommune forelagde sammen med Simon Haag Borg 
fra CREO Arkitekter den opdaterede projektplan. Forudsætningerne for byggeriet blev 
gennemgået. Brugernes særlige ønsker indberettet tidligere blev drøftet.  

 

 
Carsten Molsing, Torben Sejer, Peter Ravn Larsen, Anne-Amalie Fenger, Jørgen Skriver Rasmussen, Søren Haag Borg og  

Morten Dam Vestergaard. (Sara Flachs var forhindret og Poul Lundberg var fotograf). 

Flere fik opgaver for til næste brugermøde, der afholdes den 14. august. Det officielle referat 
fremkommer i næste uge og sendes til Tennisklubbens følgegruppe. 

  



Tidligere opslag på hjemmesiden, som forhåbentligt kan dække spørgelysten  

1. Den 18. marts 2021 lagde vi en analyse af hybridprojektet op på vores hjemmeside:  

https://www.roedovretennis.dk/hybridbaner-udendoers-tjener-sig-hjem-paa-7-8-aar/ 

2. Den 3. oktober 2021 omtalte vi flg. beslutning fra Kommunalbestyrelsen 

Kommende renovering af udendørsbaner – Rødovre Tennisklub (roedovretennis.dk) 

3. Og den 29. august 2022 følgende supplerende nyhed:  

https://www.roedovretennis.dk/alle-udendoersbaner-faar-helaarsbelaegning-og-lys-i-2023/ 

 


